

Title (en)

Inspection cover.

Title (de)

Revisionsabdeckung.

Title (fr)

Porte de visite.

Publication

**EP 0604739 A1 19940706 (DE)**

Application

**EP 93118014 A 19931106**

Priority

DE 4244578 A 19921231

Abstract (en)

The invention relates to an inspection covering with an inspection frame (1), for installation into walls and floors, and with an inspection cover (2) which can be introduced into the inspection frame (1), a peripheral sealing profile (5) being provided in order to seal the gap (S) between inspection profiles (4) of inspection frame (1) and inspection cover (2). The sealing profile (5) is arranged on the inner side of the frame profiles (4) of the inspection frame (1) and/or of the inspection cover (2). The frame legs which form the gap (S) between inspection frame (1) and inspection cover (2) and belong to the frame profiles (4) exhibit openings (7) for the through-passage of the sealing material which swells up under the action of heat. <IMAGE>

Abstract (de)

Es handelt sich um eine Revisionsabdeckung mit einem Revisionsrahmen (1) für Wand- und Deckeneinbau und mit einem in den Revisionsrahmen (1) einsetzbaren Revisionsdeckel (2), wobei zum Abdichten des Spaltes (S) zwischen Revisionsprofilen (4) von Revisionsrahmen (1) und Revisionsdeckel (2) ein umlaufendes Dichtungsprofil (5) vorhanden ist. Das Dichtungsprofil (5) ist auf der Innenseite der Rahmenprofile (4) des Revisionsrahmens (1) und/oder des Revisionsdeckels (2) angeordnet. Die den Spalt (S) zwischen Revisionsrahmen (1) und Revisionsdeckel (2) bildenden Rahmenschenkel der Rahmenprofile (4) weisen Durchbrechungen (7) zum Hindurchtreten des bei Hitzeeinwirkung aufquillenden Dichtungsmaterials auf. <IMAGE>

IPC 1-7

**E04F 19/08; E06B 5/16**

IPC 8 full level

**E04F 19/08** (2006.01); **E06B 5/16** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**E04F 19/08** (2013.01 - EP US); **E06B 5/164** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [X] DE 3517836 A1 19861120 - MONHEIMIUS MANFRED
- [A] DE 3839673 C1 19900412
- [A] DE 2500088 A1 19760708 - INDUSTRIEVERBAND TORE TUREN ZA
- [A] DE 8417727 U1 19851128

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE ES FR LI

DOCDB simple family (publication)

**EP 0604739 A1 19940706; EP 0604739 B1 19961023**; AT E144579 T1 19961115; CA 2111666 A1 19940701; CA 2111666 C 19971125; CN 1049468 C 20000216; CN 1093769 A 19941019; DE 4244578 A1 19940707; DE 4244578 C2 19960509; DE 59304296 D1 19961128; ES 2093901 T3 19970101; US 5440843 A 19950815

DOCDB simple family (application)

**EP 93118014 A 19931106**; AT 93118014 T 19931106; CA 2111666 A 19931216; CN 93112782 A 19931223; DE 4244578 A 19921231; DE 59304296 T 19931106; ES 93118014 T 19931106; US 16728293 A 19931215